
 

 
 

Distrikt Kystskolens bestyrelse   

Dato: 17/12-2019  
Tidspunkt: 18.00 
Mødeleder:  Formanden 
Referent:  Kons. 

distriktsskoleleder 

Deltagere: Alberte, Betina, Caroline, Ida-Marie, Jakob, Joan, Kasper, Lene, Lise Lotte, Louise, Mette, 

Mia, Morten, Stine 
   
Afbud:   

Dagsorden   
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det til 
orientering (O), drøftelse (D) eller 

beslutning (B)  

Sagsfremstilling og formidling  
Til hvem, af hvem og hvordan?  

Referat  
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på 
beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline.  

1.  Godkendelse af 

dagsorden  

Formanden Punkt 10 udsættes til mødet i januar.  

Dagsorden godkendes 

2.  Meddelelser fra ledelsen, 
elevrådet og formand(O) 

   
  

   Ledelsen 

- Orientering om Nordfyns kommunes 
iværksættelse af affaldssortering i 

distriktet fra januar 2020 
- Kystskolen i medierne – nu med en 

positiv historie vedr. skolens erfaringer 
med DGI udeskole kortlink.dk/24489 

 

Orientering givet 
 

 
Orientering givet 

   Elevrådet 

- Elevrådsformændene refererer fra 
afholdte møder siden sidst 

 

Orientering givet 
  

   Formanden:  

- Orientering om dato, indhold samt 

tilbagemelding på eventuel deltagelse i 
skolebestyrelsesseminar 2020 

 

Orientering givet 

Lørdag den 21/3-2020. På næste møde kan de, 
der ønsker at deltage i skolebestyrelsesseminar 

http://kortlink.dk/24489


 

- Henvendelse fra Nordfyns Kommunens 
SSP  – ønske om at orienterer om SSP-

arbejdet i kommunen på 
distriktsbestyrelsesmøde. Formanden 

indgår aftale med SSP om dato. 
- Orientering om status på ”Kys og kør” 

 
Forældrevalgt (Mia): 

- Orienterer om indhold og forløb af 
kommunens Dialogmøde den 12/11-

2019. 

2020 melde sig.  
 
Orientering givet   

Bestyrelsen bakker op om dette 
 

Orientering givet  
 
 

Orientering givet   

3. Tilbagemelding på praksis 
og evaluering af 

understøttende 
undervisningsbånd (O) 

Kons. distriktsskoleleder og 

lærerrepræsentanter 

Kystskolen udfører UUV i 30 minutter hver dag 
efter 4. lektion for at variere indhold og 

praksismål samt for at udvikle kvaliteten og 
effekten af den understøttende undervisning. Det 
er en ændring fra at vi sidste år udførte UUV 2 

gange 15 minutter dagligt. Et UUV-bånd om 
morgenen og et inden frokost 

 
Lærerrepræsentant orienterer om UUV-båndets 
indhold. 

 
Kons. Distriktskoleleder orienterer om elever og 

læreres evalueringer af båndet.  

 
Orientering givet 

4.  Udpegning af 
forældrevalgte til 

deltagelse i 
ansættelsesudvalg i 

december måned 2019 
(B) 

Kons. Distriktsskoleleder  

Orientering om at pensionering og barsel har 

foranlediget at der er opslået en fast stilling 
og et barselsvikariat   
Den faste stilling er til overbygningen med 

linjefag i matematik og fysik/kemi og en 
barselsvikariatet til indskolingen og 

 
Det besluttes at til samtalerne vedr. 

lærerstillingerne deltager: 
 

Kasper - faste stilling 
 



 

mellemtrinnet, der skal varetage timer i 
matematik, natur/teknik samt idræt.  
En af disse skal desuden kunne varetage 

tirsdagsbåndet med forløb i Micro:bit. 
 

Der er mange ansøgere til stillingerne. 
Som udgangspunkt indkaldes der tre personer til 
samtale til hver af disse stillinger. Foruden 

forældrevalgt repræsentant fra bestyrelsen 
deltager tillidsrepræsentanten for lærerne og 

kon.skoleleder  i samtalerne. 
 
Dagtilbud: 

Vi søger pædagogmedhjælpere eller en 
pædagogisk assistenter til hhv. 37 og 25 timers 

stilling på baggrund af at børnetallet er steget i 
forhold til begyndelsen af skoleåret.  
 

Som udgangspunkt indkaldes 3 personer til 
samtale til hver af disse stillinger. Foruden 

forældrevalgt repræsentant fra bestyrelsen 
deltager tillidsrepræsentant for pædagoger (Lise 
Lotte), samarbejdende SFO-pædagog (Pia) samt 

pædagogisk afdelingsleder (Charlotte) 
 

Bestyrelsen beslutter, hvem der repræsenterer de 
forældrevalgte ved samtalerne. 

Mia eller Kasper- vikariat 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

Det besluttes at til samtalerne vedr. 
pædagogmedhjælper/pædagogisk assistent 

deltager: Betina 
 

   

5.  Fremlæggelse af færdig 
masterplan for distriktets 

bygninger (O) 

Kons. Distriktsskoleleder  

Distriktet har modtaget den ny masterplan 

bygningsmæssige ændringer og eller tilføjelser, 
der har til formål at sikre fleksibilitet og kvalitet i 

forhold til den fremtidige pædagogiske udvikling.  
Spørgsmål om hvordan og hvornår de forskellige 

etaper beskrevet i masterplanen sættes i gang, er 
en politisk beslutning, er nu op til en politisk 

   
Orientering givet 



 

beslutning i Byrådet. Det sker i forbindelse med 
Byrådets prioritering af anlægsopgaver i 
forbindelse med den kommunale budgetlægning. 

Der ligger på nuværende tidspunkt ikke en 
politisk beslutning af hverken om masterplanen 

skal i værksættes og hvornår.. 
 
Bestyrelsesmedlemmerne kan se masterplanen på 

skolens kontor. (Den kan ikke tages med ud) 
 

Link til pressemeddelelse vedr. masterplanen: 
kortlink.dk/2447m 

6.  Forventet 
regnskabsresultat for 2019 
(O)   

Kons. Distriktsskoleleder  

Fremlægger hovedtal i forventet resultat for 2019 

Bilag udsendes fredag den 13/12. 

  
 Det forventede resultat blev fremlagt. 

7.  Bestyrelsens  julehilsen til 

distriktets forældre (D og 
B) 

Formanden: 
Foreslår at bestyrelsen udsender en julehilsen 

fra bestyrelsen til forældre i distriktet. 
Følgende forslag til formulering forelægges til 

kommentering, drøftelse og beslutning. 
”Kystskolen har i efteråret været ude i et 

voldsomt stormvejr, men som det stærkeste 
træ med mange, store rødder står vi oprejst 

endnu, og i løbet af foråret vil vi igen få blade 
på toppen. 

I bestyrelsen har vi tillid til Kystskolens 
personale og med respekt for forskelligheder 

vil vi i fællesskab se fremad mod lysere tider 
- godt hjulpet af julelysets skær.  

Vi ser frem til et spændende år 2020, hvor vi 

bl.a. skal have ansat en ny, dygtig skoleleder, 
og hvor vi vil arbejde videre i bestyrelsen 

med fokus på bl.a. faglighed, udvikling og 

  
Julehilsen besluttes udsendt med følgende ordlyd 
 

Distrikt Kystskolen har i efteråret været ude i et 
voldsomt stormvejr, men som det stærkeste 

træ med mange, store rødder står vi oprejst 
endnu, og i løbet af foråret vil vi igen få blade 

på toppen. 
I bestyrelsen har vi tillid til Distrikt Kystskolens 

personale og med respekt for forskelligheder vil 
vi i fællesskab se fremad mod lysere tider - godt 

hjulpet af julelysets skær.  

Vi ser frem til et spændende år 2020, hvor vi 
bl.a. skal have ansat en ny, dygtig 

distriktsskoleleder, og hvor vi vil arbejde videre 
i bestyrelsen med fokus på bl.a. faglighed, 

udvikling og trivsel til gavn for alle børn i 
distriktet. 

http://kortlink.dk/2447m


 

trivsel til gavn for alle børn i distriktet. 
Vi håber på et fortsat stærkt samarbejde 

forældre, elever, personale og bestyrelse 
imellem, hvor vi med fælles ansvarlighed kan 

bidrage til livsglæde blandt distriktets børn og 
deres omsorgspersoner.  

Med ønsket om en glædelig jul og et 
lykkebringende nytår til alle,  

Distriktsbestyrelsen.” 

Vi håber på et fortsat stærkt samarbejde 
forældre, børn, personale og bestyrelse 

imellem, hvor vi med fælles ansvarlighed kan 
bidrage til livsglæde blandt distriktets børn og 

deres omsorgspersoner.  
Med ønsket om en glædelig jul og et 

lykkebringende nytår til alle,  
Distriktsbestyrelsen. 

 
Christina lægger det ud torsdag som besked – 

både i aula og på intra. Sendes til Pia, som kan 
dele ud til dagplejerne 

8.  Drøftelse af hvilke emner, 

distriktsbestyrelsen vil 
arbejde med i resten af 

valgperioden under 
temadrøftelser (D) 

Formanden 

Med baggrund i drøftelserne på bestyrelsens 
temadage i november og december måned 

lægger formanden op til at det enkelte 
bestyrelsesmedlem fremkommer med sine 
forslag, til temaer og emner, bestyrelsen skal 

prioritere at drøfte i resten af bestyrelsens 
valgperiode. 

  
Form: Parvis diskussion  
Opsamling in plenum. 

  

Emner drøftes. 
 

 
Kasper stiller spørgsmål ved at drøfte dette punkt, 
da vi ikke er fuldtallige jf. styrelsesvedtægterne. 

9.  Distriktsbestyrelsens 

arbejde med opgaver og 
samarbejde i 

distriktsbestyrelsen (D) 

Formanden 

Bestyrelsen fastlægger om der er andre og flere 
temaer, end de to nedenstående, som bestyrelsen 

har behov for at arbejde med i et videre forløb 
med konsulent Kjeld Kristensen. 
 

- Bestyrelsens indre liv 
o Samarbejde 

o Konflikthåndtering  
o Mødekommunikation 

  
Bilag fra Kjeld udleveres og drøftes 
Ønske om hands on. 

Ønsker om at gøre bestyrelsen klar til valg. 



 

- Det konstruktive bestyrelsesarbejde   
o Arbejde med principper 
o Årshjul 

o Mødeafvikling 

10. Indledende drøftelse af 
distriktsbestyrelsens 
forventninger til ny 

skoleleder (D) 

Formanden 
Bestyrelsen drøfter hvilke kompetencer og 
kvaliteter den prioriterer, at den kommende 

skoleleder besidder. 
 

Form: Grupper (Brainstorm og drøftelse) 
In plenum: Opsamling i stikordsform stikord og 
drøftelse. 

 
Udsat til vores møde i januar på foranledning af 
Gitte høj 

10.  Godkendelse af referat     
  

  

 
 

 


